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در ششمین روز از هفته دولت؛ برنامه میز خدمت 
جهاد کشاورزی شهرستان خنداب برگزار شد

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
به گــزارش روابط عمومی ســازمان جهاد 
کشاورزی استان مرکزی ، در ششمین روز از 
هفته دولت؛ برنامه میز خدمت جهاد کشاورزی 

شهرستان خنداب برگزار شد .
این برنامه عمومی که از صبح امروز تا ظهر ادامه داشت، 
۲۷ نفــر از مراجعه کنندگان به صورت چهره به چهره 
درخواســت خود را با مهندس صفری، رییس سازمان 

جهاد کشاورزی استان مرکزی و مهندس قلی پور مدیر جهاد کشاورزی شهرستان شهرستان 
خنداب درمیان گذاشتند. درخواست برای لوله های انتقال آب، احداث استخر ذخیره آب، تقاضای 
مجوز صنایع دامی و فرآوری و مباحث حقوقی در حوزه اراضی کشاورزی از عمده موضوعات 
مطرح شــده از سوی شــهروندان و بهره برداران بود. بهره برداران بخش می  توانند در صورت 
تمایل برای طرح خواسته های خودشان همه روزه در ساعات اداری به میز خدمت سازمان جهاد 

کشاورزی مراجعه کنند.

افتتاح پروژه های مخابراتی در سطح شهرستان 
رودبار با حضور فرماندار این شهرستان

در آخرین روز هفته دولت، پروژهای مخابراتی 
در سطح شهرستان رودبار با حضور طهمورث 
عموپور فرماندار شهرستان رودبار ،معاونت 
تجاری و امور مشــتریان مخابرات منطقه 
گیلان ، بخشدار خورگام  و جمعی از مسئولان 
و مردم منطقه به صورت همزمان در شهر بره 

سر بخش خورگام افتتاح شد.
گشتاســب خدابخش معاون تجاری و امور مشتریان 

مخابرات منطقه گیلان ضمن گرامیداشت هفته دولت گفت: از ۹۰ پروژه مخابراتی در استان 
گیلان ، ۴ طرح درسطح شهرستان رودبار)امروز چهارشنبه( به صورت همزمان در شهر بره سر با 

اعتبار هزینه شده چهارده میلیارد و پانصد میلیون تومان افتتاح و به بهره برداری رسید.

سه هزار متر مربع از اراضی نصرآباد یزد آزادسازی شد
یــزد - صادقی مقدم - مدیر منطقه یک شــهرداری یزد گفت: با توجه به 
ضرورت ساماندهی میدان شهدای نصرآباد و اصلاح هندسی آن، سه هزار 

مترمربع از اراضی پیرامون این میدان آزادسازی شد.
ســید علیرضا رسولی افزود: با توجه به رویکرد شــورای اسلامی شهر و شهرداری مبنی بر 
ساماندهی نقاط کمتر توسعه یافته شهر، موضوع ساماندهی میدان شهدای نصرآباد در دستور 
کار شهرداری منطقه قرار گرفته است.وی بیان داشت: طی چهارماه گذشته، سه هزار مترمربع از 
اراضی پیرامون این میدان خریداری و با انتقال سند، آزادسازی شده است تا در ادامه طرح اصلاح 

هندسی میدان اجرا و این سه راهی نامتقارن به میدان کامل تبدیل شود.
مدیر منطقه یک شهرداری یزد تصریح کرد: جابه جایی تاسیسات آبی و برقی در این محل در 

حال انجام است و طی سه ماه آینده اجرای کامل این میدان نهایی خواهد شد.       

همزمان با هفته دولت؛
 ۶۰ هکتار زمین در شهر جدید امیرکبیر اراک 

به طرح جوانی جمعیت اختصاص یافت
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
معاون شهرسازی و معماری اداره کل راه و 
شهرسازی استان مرکزی گفت: ۶۰ هکتار 
از زمین های شــهر جدید امیرکبیر اراک در 
راستای قانون جوانی جمعیت به متقاضیان 

اختصاص یافت.
به گــزارش پایگاه خبــری وزارت راه وشهرســازی 
استان مرکزی) استان مرکزی(، علیرضا عزیزی معاون 

شهرسازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی استان مرکزی گفت: ۶۰ هکتار از زمین های شهر 
جدید امیرکبیر اراک در راستای قانون جوانی جمعیت به متقاضیان اختصاص یافت که پدر این 
۶۰ هکتار زمین ۹۴۰ قطعه مسکونی شامل ۳۰۰ قطعه ۲۰۰ متری و ۶۴۰ قطعه بیش از ۲۰۰ متر 
پیش بینی شده است.وی بیان کرد: در راستای قانون جوانی جمعیت طرح آماده سازی محله پنج 

شهر امیرکبیر مورد بازنگری و اصلاح قرار گرفت.
معاون شهرســازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی استان مرکزی گفت: خدمات مورد 

نیاز برای ساخت واحدهای مسکونی ویژه جوانی جمعیت در شهر امیرکبیر طراحی شده است.
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت از نیمه دوم سال ۱۴۰۰ لازم الاجرا شد که مهم ترین 
وظیفه وزارت راه و شهرسازی در این طرح، تخصیص زمین رایگان به خانواده های دارای ۳ فرزند 
و بیشتر است.بر اساس این قانون، خانواری که دارای سه فرزند است و تاریخ تولد فرزند سوم آنان 

از آبان  ماه ۱۴۰۰ به بعد است می توانند ۲۰۰ متر زمین رایگان دریافت کنند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان خبر داد: 
 ورود ۸۵ سرمایه گذار جدید 
در حوزه صنعت در استان

مهدی محبوبی اظهار کرد: گیلان ۷۴۳ واحد 
تولیدی فعــال دارد که در بخش های مختلف 
تولیدی فعالیت می کند و در یک ســال اخیر 
۴۱واحد صنعتی دوباره به چرخه تولید بازگشتند.
وی از ورود ۸۵ سرمایه گذار جدید در بخش واحدهای 
صنعتی گیلان خبر داد، افزود: شاخص سرمایه گذاری 

گیلان در بخش تولید مثبت و قابل دفاع است.
رئیس هیأت مدیره شرکت شهرک های صنعتی گیلان 

با بیان اینکه اهداف مهم این شرکت در استان در ۲ بخش ایجاد زیرساخت مناسب ، توسعه و 
توانمندسازی صنعتی است، گفت: در بخش زیرساخت ها هدف ما بر اساس آمایش سرزمین 
انجام شده است و در این راستا برای ایجاد صنعت سبز در گیلان اقدام، و این امر سرلوحه کار 
قرار گرفت.محبوبی با بیان اینکه ایجاد تصفیه خانه ها در شهرک های صنعتی در دستور کار قرار 
گرفته است، بیان کرد: در این راستا ۲ تصفیه خانه تا پایان سال جاری در شهرک های صنعتی 
گیلان به بهره برداری خواهد رسید که سهم بزرگی در اشتغالزایی و توسعه سرمایه گذاری دارد.

وی با تاکید بر لزوم توجه صادرات اقتصاد محور، افزود: صادرات محصولات یکی از مهم ترین 
اولویت های واحدهای تولیدی است.مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان با بیان اینکه 
پل ارتباطی محکمی بین صنایع کوچک و صنایع بزرگ ایجاد شود، گفت: تعامل بین صنعت 
بزرگ و کوچک، موجب تقویت حوزه صادرات در بخش تولید می شود.محبوبی با بیان اینکه 
شــتاب گیری رونق تولید در گیلان در اولویت قرار دارد، اضافه کرد: توسعه سرمایه گذاری در 

بخش تولید در راستای فعال سازی صنایع شهرک های صنعتی مورد توجه است.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان گفت:
برنامه های ویژه هنرمندان خوزستانی در مرزهای 

چذابه و شلمچه و ورودی های استان
  مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
گفت: هنرمندان خوزستانی در مرزهای چذابه، 
شلمچه و ورودی های خوزستان مستقر شده 

و برنامه های متنوع برگزار می کنند.
مجید منادی مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
خوزســتان در حاشیه نمایشــگاه هفته دولت در جمع 
خبرنگاران، به برنامه های متنوع فرهنگی مکب فرهنگ 
و هنر در مرز چذابه اشــاره و اظهار داشــت: اداره کل 

فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان برای ایام اربعین برنامه های متنوع فرهنگی تدوین کرده و 
علاوه بر اینکه در مرز چذابه در محل موکب فرهنگ و هنر خدماتی به زائران ارایه می دهد در 
ورودی های مرزهای استان نیز برنامه های ویژه ای تدارک دیده است.وی گفت: در مرز شلمچه 
تقسیم کار صورت گرفته و هنرمندان خوزستانی با همکاری حوزه هنری خوزستان در مرز شلمچه 
مستقر شده اند و روزانه چندین اجرا برای زائران اربعین دارند .منادی تصریح کرد: به لطف خداوند 
برنامه های متنوع فرهنگی در مرز چذابه بااستقبال خوبی از سوی زائران اربعین حسینی مواجه 
بوده است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در بخش دیگری از سخنان خود گفت: 
در آیین معارفه تلاش شد که سرفصل های متنوعی از برنامه ها ارائه شود اما فرصت کافی نبود 
لذا با قاطعیت می گویم که حمایت از اصحاب رسانه در اولویت ما قرار دارد و پس از ایام اربعین 

حسینی نشستی با اصحاب رسانه برگزار و به تشریک مساعی خواهیم پرداخت .

اخبار کوتاه 

اصفهان -بهمن راعــی: در هفته مبارک 
دولت مهندس مهرداد دادخواه مدیرعامل 
شرکت توزیع برق اصفهان میهمان برنامه 
زنده تلویزیونی» بازتاب« از صدا و سیمای 
مرکز اصفهان شد در این برنامه مهندس 
سعید محسنی مدیرعامل برق منطقه ای 

نیز  حضور داشت.
مهندس دادخواه پس از تبریک هفته مبارک دولت 
و گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر به 

زیرساخت های شرکت توزیع برق اصفهان اشاره کرد و گفت : به حمدالله با یاری 
خداوند و تلاش همکاران ۱۷۰ کیلومتر شبکه فشار ضعیف بهینه سازی شده است 
و ۶۰  کیلومتر از شبکه ها تبدیل به کابل خود نگهدار گردیده است. وی در ادامه 
افزود:  ۲۶ کیلومتر شبکه فشار متوسط نیز با هزینه بالغ بر ۵۶ میلیارد تومان هزینه 
احداث گردید . وی عنوان کرد:  با ایجاد زیر ســاخت های انجام شــده توانستیم 
۲۰ هزار انشعاب را در اختیار مشترکین جدید  قرار داده و رضایتمندی ایشان را ایجاد 
نماییم.مدیرعامل و رئیس هیات مدیره در خصوص کاهش تلفات و افت ولتاژ بیان 
کرد:  کاهش تلفات در شهر اصفهان نزدیک به۶ درصد می باشد که این عدد به 
استانداردهای جهانی بسیار نزدیک است.وی در خصوص افت ولتاژ نیز اعلام کرد:  
احداث ترانسفورماتورها با ظرفیت های مختلف موجب شده از افت ولتاژ پیشگیری 
شود.وی در خصوص نو آوری ها و هوشمندسازی شبکه عنوان کرد: با  اجرایی شدن 
نرم افزار سپاد مانیتورینگ کامل شبکه محقق شده و امروز بدون نیاز به گزارش 

مشترکان همکاران در شرکت متوجه تغییرات شبکه خواهند شد.
مهندس دادخواه در خصوص نصب پنل های خورشیدی عنوان کرد: این طرح  

در دولت سیزدهم مورد توجه ویژه ای قرار گرفته و 
تولید برق بدون کربن و همچنین تولید این انرژی به 
صورت پراکنده از برنامه های اصلی این دولت می 
باشد. وی خاطرنشان کرد : ۳۰۰ پنل خورشیدی در 
اصفهان نصب شده و دولت اقدامات ویژه ای را برای 
افرادی کــم درآمد در نظر گرفته و در حال اجرایی 
شدن می باشد  و برخی از سازمان ها نیز  اقبال خوبی 
از این طرح داشته اند ؛ از جمله شهرداری اصفهان 
که ایجاد شهر خورشیدی را در دستور کار خود قرار 
داده است.وی به یکی دیگر از مزایای استفاده از پنل های خورشیدی اشاره کرد و 
گفت: با احداث پنل های خورشیدی مصرف کننده ؛ تولید کننده می شود.مهندس 
دادخواه تصریح کرد :  با احداث و نصب پنل های خورشیدی می توان پس از ۴ تا 
۵ سال به سودآوری دست پیدا کرد .مدیر عامل شرکت تاکید کرد: شهروندان عزیز 
باید نگاهشان را به خودروهای عملیات شرکت توزیع برق تغییر دهند چرا که این 
خودروها مثل خودروهای اورژانس باید به موقع در محل حاضر شوند و ممکن است 
با کوچکترین اشکال در برق رسانی جان بیماری به خطر بیفتد .مهندس دادخواه به 
درگاه های ارتباطی شرکت اشاره و عنوان نمود : شهروندان عزیز می توانند برای 
کسب اطلاعات  در حوادث و اتفاقات با شماره ۱۲۱ و خدمات برق رسانی با ۱۵۲۱ 
و مشاوره های مدیریت مصرف در تعرفه های مختلف با شماره ۳۴۱۲۱۱۰۰ تماس 
حاصل نمایند . مدیر عامل شرکت توزیع برق اصفهان خاطرنشان کرد : در سال 
۹۲ و ۹۳  میزان خاموشی به ازای هر مشترک ۸۵۰ دقیقه در سال بوده در حالی 
که اکنون با تلاش شبانه روزی این عدد به ۹۵ دقیقه به ازای هر مشترک در سال 

رسیده است که یکی از مهمترین دستاوردهای این شرکت بوده است .

آذربایجان شرقی - مسلمی: با عزم جدی 
خادمان مردم در شرکت آب و فاضلاب 
آذربایجان شرقی برای تامین منابع آبی 
پایدار مشــکل کم آبی در شمال شهر 

کلانشهر تبریز رفع شد.
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شــرکت آب و 
فاضلاب استان آذربایجان شرقی با اعلام این خبر 
اظهار کرد: با سرمایه گذاری ۳۰۰ میلیارد تومانی 
طرح انتقال آب شــرب گوارا به شمال شهر تبریز، 

محقق شد.محمد خانی در خصوص آخرین وضعیت انتقال آب از زرینه رود و 
چاه های دامنه سهند نیز گفت: با کار جهادی و متعهدانه همکاران شرکت آب 
و فاضلاب پروژه سه ساله ظرف مدت کمتر از سه ماه آماده بهره برداری شد و 
اهالی مناطق مرتفع کلانشهر تبریز از آب سبک و گوارای این خط انتقال بهره مند 

شدند و در عمل تهدید ایجاد شده برای تبریز به فرصت تبدیل شد.
وی تصریح کرد: در حال حاضر عمده آب شرب و آشامیدنی مورد نیاز شهروندان 
تبریز از سفره های زیرزمینی و زرینه رود تامین می شود که با اجرای طرح های 
جایگزین و اضطراری هم اکنون مردم کل کلانشهر تبریز به آب گوارا و سبک 

دسترسی پیدا کردند.
مهندس خانی گفت: با قطع جریان آب سد نهند که با تولید ۹۵۰ لیتر بر ثانیه، 
آب شــرب چندین شهرک واقع در قسمت شمالی شهر از جمله شهرک های 
باغمیشه، نصر، رشدیه، ولی امر، فرشته و ارم و ۵۰ درصد ولیعصر با ۲۸۰ هزار 
نفر جمعیت از این منبع تامین می شد، ساکنان این مناطق با تهدید قطعی آب 

مواجه شد.

به گفته وی، متعاقب آن با هدایت وزارت نیرو و 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور اتاق بحران 
تشکیل و هماهنگی لازم برای تامین و توزیع آب 
شرب در این مناطق توسط شرکت های آب منطقه 
ای و آب و فاضلاب اســتان انجام شد.وی افزود: 
با توجه به اینکه شــرکت آب و فاضلاب از اواخر 
سال گذشته پیش بینی و مطالعات لازم در رابطه با 
احتمال اجرای طرح جایگزین در صورت بروز حادثه 
در منابع تامین آب را انجام داده و نســبت به عقد 
قرارداد با پیمانکار اقدام کرده بود، با اعلام خروج سد نهند از مدار تولید و توزیع، 

موضوع طرح جایگزین با شدت و قوت پیگیری و عملیاتی شد.
خانی گفت: برای اجرای طرح تامین آب جایگزین، اقدامات موثر و همزمان 
بصورت شــبانه روزی و جهادی از چند جبهه کاری آغاز شــد که از جمله آن 
اقدامات می توان به افزایش ظرفیت انتقال آب چاههای شرق کلانشهر تبریز به 
مناطق تحت پوشش سد نهند شامل احداث خط انتقال در سایزهای ۶۰۰ و ۴۰۰ 
میلیمتری به طول ۲۷ کیلومتر، بهسازی و اسیدشویی چاهها و احداث سیستم 
کنارگذر )بایپس( خطوط انتقال چاهای شرق تبریز در محل فشارشکن باسمنج، 
ایجاد ایستگاه پمپاژ جهت انتقال آب زرینه رود از مخازن مادر به مناطق تحت 
پوشش ولی عصر و باغمیشه با ظرفیت ۳۰۰ لیتر در ثانیه، تامین آب از چاههای 

تازه احداث شده در منطقه فن آوران و دره مارالان اشاره کرد.
وی گفت: با اتصال خطوط لوله شمال تبریز به خطوط لوله جنوب شهر و تکمیل 
رینگ داخلی شهر از طریق پمپاژ، آب وارد مدار توزیع شده، و بدین ترتیب آب 

زرینه رود و چاههای شرق تبریز به مناطق مرتفع کلانشهر تبریز وصل شد.

 با احداث پنل های خورشیدی ، مصرف کننده 
تولید کننده می شود

مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان عنوان کرد:

 گام های ماندگار شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
برای تامین منابع آبی پایدار

با اجرای ابر پروژه طرح جایگزینی سد نهند تبریز محقق شد؛

عباس علی آبادی وزیر صنعــت معدن و تجارت، 
هم زمان با هفته دولت، روز سه شنبه هفتم شهریور   
ماه ضمن حضور در فولاد مبارکه و بازدید از طرح های 
توسعه در دســت اجرای این شــرکت در جمع 
خبرنگاران گفت: امروز فولاد مبارکه در زمینه های 
مختلف از جملــه تأمین ســنگ آهن، تولید انواع 
محصولات کیفی، احداث نیروگاه و کاهش حداکثری 
مصارف آب و سرمایه گذاری در حوزة انرژی اقدامات 
ارزشمندی انجام داده است و ما نیز با تمام وجود از 

این شرکت حمایت می کنیم.
در جریان این بازدید که جمعی از معاونان وزیر صمت، استاندار 
اصفهان، نماینده مردم شهرســتان مبارکه در مجلس شورای 
اسلامی، مدیرکل صمت استان و مدیرعامل، معاونان و مدیران 
گروه فولاد مبارکه حضور داشــتند، وزیر صمت پروژه توســعه 
پارک های انباشــت و برداشت این شرکت را افتتاح کرد و گفت: 
امروز شاهد این هستیم که پروژه های توسعه فولاد مبارکه در حال 
به بار نشستن هستند؛ ازاین رو از مدیرعامل فولاد مبارکه که یکی 
از مدیران انقلابی، جهادگر، دانشمند و سخت کوش کشور هستند و 
همچنین از سایر مدیران و کارکنان این شرکت قدردانی می نمایم.   

 پروژه نورد گرم ۲ فولاد مبارکه نوید خوبی
 برای آینده صنایع خودروسازی و دیگر صنایع

وی در بازدید از پروژه نورد گرم ۲ فولاد مبارکه گفت: بســیار 
خرسندیم که امروز در استان اصفهان شاهد فعالیت جدی بخش 
صنعت برای توسعه صنعت فولاد در پایین دست هستیم؛ چراکه 
زنجیره ارزش افزوده از اهمیت زیادی برخوردار است. قطعاً پروژه 
نورد گرم ۲ فولاد مبارکه منجر به بهبود وضعیت کمّی و کیفی 
تولید فولاد کشور و نوید خوبی برای آینده صنایع خودروسازی 
و دیگر صنایع اســت.وزیر صمت با بیان اینکه همه دولت ها در 
همه جای دنیا رفاه و توسعه مردم خود را دنبال می کنند گفت: 

اگرچه ممکن اســت در نتیجه سیاست ها و روش هایی که آنها 
اتخاذ کرده اند اهداف یاد شده محقق نگردد؛ اما امروز در جمهوری 
اســلامی نیز هدف گذاری همین است که حداکثر توسعه برای 
رفاه مردم ایجاد شود. هدف این است که مردم با عنایت به این 

توسعه ها بیش ازپیش به انسان الهی تبدیل شوند. 
 امروز راهبرد مدیریت فولاد مبارکه خلق ارزش

 برای جامعه است
علی آبادی با بیان این که امروز راهبرد مدیریت فولاد مبارکه خلق 
ارزش برای جامعه است، گفت: با عنایت به این راهبرد باید اشاره 
کنم که در شرکت مپنا نیز ما در گام نخست بنا را بر آن گذاشتیم 
که شرکتی برای حل مسئله باشیم و امروز در شرایطی هستیم که 
باید در مسیر خلق ارزش و ساختن آینده جدید برای آینده ای که 
به ارتقای رفاه اجتماعی و انسانیت ختم می شود، حرکت کنیم.وی 
با اشاره به پذیرفته شدن ایران در بریکس تصریح کرد: تحریم ها 
بنا داشــت که مسیر رشد و حرکت جمهوری اسلامی را کُند یا 

متوقف کند؛ ولی خوشبختانه در روزهای اخیر شاهد پذیرفته شدن 
جمهوری اسلامی ایران در بریکس بودیم.
 توسعه کیفی یعنی توانایی حضور

 در عرصه های بین المللی
وزیر صمت گفت، صنعت فولاد یکی از مهم ترین صنایع کشور 
است. با عنایت به این که ما امروز بیش از هر زمان دیگر به توسعه 
کیفی نیاز داریم، برای تحقق این هدف باید محصولات خود را با 
نگاه حضور پرقدرت تر در بازارهای بین المللی تولید نماییم و خود را 
در بازارهای جهانی محک بزنیم همچنین باید توجه داشته باشیم 
که با تنوع محصولات باارزش افزوده بالاتر می توان خود را ارتقا 
دهیم و از مزیت های مطلق و نسبی استفاده کنیم به هرحال در 
تعامل بین المللی و افزایش کیفی محصولات است که شرایط 
بهتری پیدا خواهیم کرد و می توانیم به معنای واقعی به انسان 
الهی برسیم.وی خاطرنشان کرد: در مسیر تعالی توجه به ۵ مؤلفه 
علم، حکمت، تعهد به محیط زیست، مهندسی و از همه مهم تر 

بااراده بودن بسیار مهم است. بدون تردید هیچ مسئله ای در برابر 
انسان الهی لاینحل نمی ماند.عباس علی آبادی با تأکید بر اینکه 
پیام انقلاب اسلامی »ما می توانیم« است، گفت: بعد از توسعه 
کمی، مهم ترین کاری که باید انجام شود توسعه کیفی است و 

توسعه کیفی یعنی توانایی حضور در عرصه های بین المللی.
وی خاطرنشان کرد: دو کار اساسی باید انجام شود یکی اینکه 
به سمت تولید محصولاتی برویم که تا امروز توان تولید و دانش 
آن را نداشته ایم دوم اینکه باید به خوبی خود را به جهان معرفی و 
عرضه نماییم باید خود را باور و در صحنه های بین المللی پیدا کنیم.

 چالش های فولاد مبارکه در حوزه سنگ آهن 
و انرژی باید به سرعت حل شود

وی در بخش بعدی سخنان گفت: امروز از بزرگ ترین چالش هایی 
که پیش روی فولاد مبارکه اســت، تأمین مــواد اولیه و خوراک 
سنگ آهن و گاز طبیعی موردنیاز این شرکت است؛ این چالش ها باید 
به سرعت حل شود. برای تأمین سنگ آهن موردنیاز فولاد مبارکه 
دو راه حل وجود دارد، یکی اینکه فولاد مبارکه نسبت به واردکردن 
ســنگ آهن از خارج از کشــور اقدام کند چنانچــه امکان تأمین 
سنگ آهن از منابع داخلی در شرایط فعلی وجود ندارد، باید سنگ آهن 
موردنیاز را با رعایت تمامی ضوابط اقتصادی و سایر ملاحظات این 
حوزه از خارج از کشور وارد کند همچنان که در بسیاری از کشورهای 
دنیا در حال حاضر سنگ آهن موردنیاز خود را از دیگر نقاط جهان وارد 
می کنند چه بسا که در مقاطعی سنگ آهن ایران نیز صادر می شد. 
راهکار دوم این است که سرتاسر کشور را مورد واکاوی قرار دهیم 
و از آنجایی که گفته می شود بیش از ۶۰ کانی ارزشمند و ۷ درصد از 
کانی های باارزش دنیا در کشور ما وجود دارد، قطعاً می توان با توسعه 

اکتشافات چالش موردنظر را نیز برطرف کرد.
 فولاد مبارکه در تأمین برق نیز

 به درستی ورود کرده و به یاری دولت شتافته است
وزیر صنعت، معدن و تجــارت گفت: اگرچه قانون دولت ها را 

مکلف به تأمین برق موردنیاز صنایع کرده است؛ اما شاهد این 
هستیم که امروز فولاد مبارکه در تأمین برق نیز به درستی ورود 
کرده و به یاری دولت شتافته است. با این رویکرد می توان گفت، 
به تعبیر امام خمینی رحمت الله علیه همه مردم دولت و در برابر 
تعالی کشور مسئول هستند؛ بنابراین فولاد مبارکه باید در زمینه 
پژوهش و استخراج معادن نیز ورود کند و ما نیز با تمام وجود از 
فولاد مبارکه حمایت خواهیم کرد.وی از محدودیت گاز در صنعت 
به عنــوان یکی دیگر از چالش ها نام برد و گفت: در حوزه تأمین 
گاز فولاد مبارکه نیز دو راهکار وجود دارد یکی اینکه از هیدروژن 
و هیدروکربن ها در واحدهای احیا مستقیم استفاده کنیم و دیگر 
اینکه از آنجا که متأسفانه در شدت مصرف انرژی در دنیا رتبه اول 
را داریم باید به سمت استفاده بهینه از منابع انرژی گام برداریم و 

تلفات را کاهش دهیم.
فولاد مبارکه در حوزه استفاده بهینه از منابع آبی 

اقدامات بسیار ارزشمندی انجام داده است
علی آبادی با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه در حوزه استفاده بهینه 
از منابع آبی نیز اقدامات بسیار ارزشمندی انجام داده است، گفت: 
بازچرخانی پساب های شهری و استفاده آنها در چرخه صنعت و 
تولید فولاد کار بسیار ارزشمندی است که در فولاد مبارکه انجام 
شده اســت؛ اما به یقین روش های بهتری نیز وجود دارد که به 
مصرف آب کمتر می انجامد. همــواره در همه حوزه ها امکان 

افزایش بهره وری وجود دارد.
وزیر صمت گفت: باید با ورود پرقدرت به صحنه های بین المللی 
خود را باور کنیم و به خاطر داشته باشیم به عنوان مثال در شرکت 
مپنا نیز امروز به موفقیت های ارزشمندی دست یافته ایم. در این 
شــرکت به توان تولید توربین گازی به عنوان افتخار آمیزترین 
مصنوع بشــر و قطعات موتور هواپیما دست یافته ایم و در حال 
ساخت این تجهیزات و صادرات آن ها به کشورهایی هستیم که 

خود از ابرقدرت های جهان هستند.

وزیر صمت در جریان افتتاح برخی از طرح های توسعه فولاد مبارکه:

امروز فولاد مبارکه در تأمین برق نیز به درستی ورود کرده و به یاری دولت شتافته است

مخابراتمنطقهمرکزی،پرقدرتدراجرایپروژههایفیبرنوری
اراک- خبرنگار امروز - سید محسن موسوی: به 
مناسبت هفته دولت ۴۰۰طرح مخابراتی با اعتباری 
بالغ بر ۵۷۰ میلیارد تومان در سطح استان مرکزی 

افتتاح و به بهره برداری رسید.
در آیین بهره برداری از مرحله اول نهضت جهادی توسعه شبکه 
فیبر نوری شــرکت مخابرات ایران »نجما« در استان مرکزی 
که با حضور مهندس ســلطانی،مدیرعامل شرکت مخابرات 
ایران،استاندار مرکزی،نمایندگان مردم شهرستانهای استان در 
مجلس شورای اسلامی،مدیرمخابرات منطقه مرکزی و جمعی 
از مسوولان استانی به صورت ویدئو کنفرانس انجام شد،علیرضا 
لطفی،مدیرمخابرات منطقه مرکزی ضمن گرامیداشت یاد و 

خاطره شهدای هفته دولت افزود:امروز مهمترین و استوارترین 
دلیل برگزاری این همایش،تحقق بخشــیدن به دو کلید واژه 
پرتکرار مقام معظم رهبری از جمله امی آفرینی و خودباوری 
است. وی خاطر نشان کرد:در راستای تاکید مدیرعامل محترم 
مخابرات ایران،در کمتر از شش ماه بیش از ۲۶۰کیلومتر فیبر 
شهری در ۲۲ شهر اســتان مرکزی طراحی و اجرا شد که با 
تداوم حمایت های مدیران ارشد استان و مساعدت مجموعه 
مدیران ستاد شــرکت مخابرات ایران این عدد هرروز در حال 
افزایش است و انشالله تا پایان سال جاری بالغ بر ۴۰۰کیلومتر 

انجام خواهد شد.
لطفی با بیان اینکه در کمتر از ده روز در دوازده شــهر استان 

مرکــزی کار نصــب و راه اندازی دوازده دســتگاهolt انجام 
شده اســت یادآور شد: امروز شاهد افتتاح اجرای پروژهftth و 

 ارایه ســرویس تانوما و خدمت رسانی به مردم عزیز ۱۴شهر 
استان هستیم.

وی تصریح کرد: استقلال و امنیت اطلاعات و کاربر دو رکن 
مهم و اساسی در شبکه ملی اطلاعات می باشند به طوریکه 
این شــبکه در تمام لایه های زیرساختی،کابری،محتوی و 

خدمات،شبکه ای امن و مستقل تعریف می شود.
مدیرمخابرات منطقه مرکزی ادامه داد:از نگاه دیگر شبکه ملی 
اطلاعات از حیث شبکه یعنی مجموعه صدها شبکه بزرگ و 
کوچک داخلی کــه در تبادل اطلاعات مورد نیاز با یکدیگر و 
همچنین در تبادل با هرسبکه بین المللی مثل شبکه جهانی 
اینترنت از داخل کشور مدیریت می شود و لذا یکی از مهمترین 

دستاوردهای آن امنیت اطلاعات به ویژه در حوزه کسب و کار و 
کاربر،اقتصاد و هرخدمتی که در مجموعه مدیریتی کشور تعریف 

شده،می باشد.
وی گفت:در گام دوم با دستور دیگری به نام نهضت جهادی 
مخابرات ایران،پروژه ای به نام»نجما«در ســطح کشور آغاز 
شد که حاصل آن طی یکسال گذشته اجرای هزاران کیلومتر 
فیبرنوری شــهری در اقصی نقاط شهرهای کوچک و بزرگ 

کشور عزیزمان ایران بوده است.
لطفی تاکید کرد:انشالله تا پایان سال جاری بیش از ۹۰درصد 
جمعیت شهری استان مرکزی تحت پوشش اینترنت پرسرعت 

با هدف اصلاح و ارتقاء سرعت اینترنت ،قرار خواهند گرفت.

آذربایجان شــرقی - مسلمی: مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
آذربایجان شــرقی گفت: ناوگان حمل و 
نقل عمومی مسافر اســتان آذربایجان 
شــرقی ۲۳ هزار و ۶۵۵ زائر حسینی را 

جا به جا کرد. 
 اورجعلی علیزاده با اشاره به آغاز طرح اعزام زائران 
اربعین حسینی از ۲۷ مرداد به مرزهای کشور، افزود: 
از زمان آغــاز طرح اعزام زائران تا ۱۰ شــهریور، 
۲۳ هزار و ۶۵۵ زائر اســتان از طریق ناوگان حمل 
و نقل عمومی استان به مرزهای کشور جابجا شدند.

علیزاده با بیان اینکه ناوگان حمل و نقل عمومی استان این زائران را به مرزهای مهران در استان ایلام، 
تمرچین در استان آذربایجان غربی و خسروی در استان کرمانشاه انتقال داده است، افزود: این تعداد زائر با 
۷۳۰ سرویس اتوبوس به این مرزها انتقال یافته اند.وی با اشاره به اینکه جابجایی زائران حسینی تا ۲۵ شهریور 
ادامه دارد، اظهار کرد: برای جابجایی زائران حســینی ۳۵۰ دستگاه اتوبوس از ناوگان حمل و نقل عمومی 

مسافری استان اختصاص یافته است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شــرقی گفت: پیش بینی می شود ۳۰ تا ۳۵ هزار زائر 

حسینی از طریق ناوگان حمل و نقل عمومی استان به مرزهای کشور اعزام شوند.
علیزاده، با بیان اینکه اوج زمان رفت زائران حســینی ۸ تا ۱۲ شهریور است، اضافه کرد: با توجه به اینکه 
جابجایی زائران حسینی در مسیر رفت در طول زمان حدود ۱۹ روز انجام می شود مشکلی در جابجایی آن ها 
بروز نمی کند.وی یادآور شد: با توجه به اینکه زائران حسینی زمان بازگشت خود را به سه روز بعد از اربعین 

موکول می کنند، ناوگان حمل و نقل عمومی برای جابجایی آن ها با کمبود اتوبوس مواجه می شود.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: مرز تمرچین با حدود ۲۸۰ کیلومتر مسافت 
با این استان، نزدیکترین مرز برای جابجایی زائران بوده ولی طول مسافت تا مرز مهران حدود ۹۰۰ کیلومتر 
است که اگر مرز تمرچین برای جابجایی زائران حسینی استان در نظر گرفته شود، روند جابجایی زائران زودتر 
انجام می شود.وی ادامه داد: اکیپی از همکاران این اداره کل به سرپرستی معاون حمل و نقل اداره کل در پایانه 

مرزی مهران برای تسهیل روند خدمات رسانی به زائران اربعین حسینی مستقر شده اند.
علیزاده، افزود: همچنین به منظور کمک به روند جابجایی زائران حسینی، ۲۱ دستگاه ماشین آلات اداره کل 
شامل ۱۰ دستگاه خودرو سبک و ۱۱ دستگاه خودرو سنگین در مرز مهران مستقر شده و در حال خدمت رسانی 

به این روند هستند.

جابجایی 23 هزار و ۶۵۵ زائر از طریق ناوگان حمل 
و نقل عمومی آذربایجان شرقی به مرزهای کشور

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اعلام کرد؛

کرمانشــاه  - الهه فرهادی: مدیر شعب بانک 
توسعه تعاون استان کرمانشاه به سه طرح ویژه 
جهت بهره مندی تعاونی های استان کرمانشاه 
جهت »گســترش رونق فعالیــت اقتصادی«، 
»رونق دهی به محصولات کشــاورزی و باغی« 
و »توســعه فرهنگ قرض الحســنه و رفع نیاز 
مشتریان و تعاونی ها« اشاره کرد و گفت: طرح 
رونق تعاون و طرح مائده از طرح های کمکی به 

شرکت های تعاونی استان کرمانشاه است.
مهندس فرهاد جان شکر به مناسب هفته تعاون و هفته دولت 
اظهارداشت: طرح رونق تولید با هدف حمایت از گسترش و 

رونق فعالیت اقتصادی بخش تعاون و تعاونگران از طریق تسهیلات اعتباری به تعاونی ها ارائه می شود که پرداخت این 
تسهیلات در قالب عقد مرابحه یا فروش اقساطی و بازپرداخت ۱۲ الی ۴۸ ماهه است.

وی افزود: نرخ ســود تسهیلات برای تعاونی های تولیدی ۱۵ تا ۲۰ درصد، تعاونی های مصرفی و خدماتی ۱۸ تا 
۲۰ درصد و برای اعضای تعاونی ها ۲۲ درصد است.

مدیر شعب بانک توسعه تعاون استان کرمانشاه از حمایت و رونق دهی این بانک در قالب “طرح رویان” اشاره کرد و 
گفت: این طرح به منظور رونق دهی به محصولات کشاورزی و باغی برای تامین سرمایه در گردش فعالان کشاورزی 

است که در قالب تسهیلات مرابحه و مضاربه با بازپرداخت کوتاه مدت طی دوره ۳ الی ۹ ماه انجام می گیرد.
جان شکر افزود: امکان دریافت تسهیلات تا سه برابر میانگین حساب برای مشتریان به ازای هر ماه سپرده گذاری و 
امکان برقراری نرخ سود کمتر از مصوب شورای پول و اعتبار به میزان ۱۹ تا ۲۳ درصد با بازپرداخت فروش اقساطی 
یا یکجا امکان پذیر است.وی در ادامه گفت : بانک توسعه تعاون با هدف توسعه فرهنگ قرض الحسنه و رفع نیازهای 
ضروری مشتریان حقیقی و اعضای شرکت های تعاونی و همچنین کمک به اقشار آسیب پذیر و طرح های اشتغال پایدار 

تسهیلات قرض الحسنه پرداخت می شود.
مدیر شعب بانک توسعه تعاون استان کرمانشاه به جزییات طرح مائده پرداخت و عنوان کرد: مشتریان با افتتاح حساب 
قرض الحسنه می توانند از تسهیلات با نرخ کارمزد صفر تا ۴ درصد و با بازپرداخت ۱۰ الی ۴۸ ماهه به طور اقساطی و 
یکجا انجام می شود.وی با اشاره به اینکه امکان انتقال میانگین حساب برای بستگان درجه یک )همسر، فرزند، پدر، مادر، 
خواهر و برادر( وجود دارد، تاکید کرد: شرکت های تعاونی استان کرمانشاه نسبت به معرفی اعضاء جهت دریافت وام 

قرض الحسنه مطابق با شرایط طرح بر اساس امتیاز ایجادی از گردش مالی شرکت اقدام کنند.
به گفته جان شکر طرح مائده؛ قابلیت استفاده توسط سازمان ها و ادارت به منظور انتقال حساب پس انداز کارکنان و 

بهره مندی از تسهیلات قرض الحسنه فراهم شده است.

 پرداخت تسهیلات صفر تا ۴ درصد 
در بانک توسعه تعاون

  مدیر شعب بانک توسعه تعاون استان کرمانشاه خبرداد:

آذربایجان شــرقی - مسلمی: 
مدیــرکل راهــداری و حمل و 
آذربایجان  استان  ای  نقل جاده 
شــرقی گفت: بهره برداری از 
۷ طرح حوزه راهداری و حمل و 
مراغه  شهرستان  جاده ای  نقل 
ســال  دولت  هفته  با  همزمان 

۱۴۰۲ آغاز شد.
اورجعلی علیزاده در مراسم افتتاح این 
طرح ها با اعلام خبر فــوق افزود: این 
طرح ها شامل احداث زیرگذر داش آتان 

مراغه به طول ۲۳ متر و ۲۱۵ میلیارد ریال اعتبار، احداث پل باکسی کهجوق با اعتبار ۷۰ میلیارد 
ریال و احداث پل باکسی تازه کند با اعتبار ۱۶۵ میلیارد ریال است.

علیزاده اضافه کرد: از دیگر طرح های افتتاح شــده پروژه تثبیت، زیرسازی و روکش آسفالت 
ورودی شهر مراغه به طول یک کیلومتر و با اعتبار ۷۰ میلیارد ریال، احداث پل سه دهانه ده متری 

خطب با اعتبار ۳۰ میلیارد ریال و احداث پل چکان با اعتبار ۲۰ میلیارد ریال می باشند.
وی ادامه داد: همچنین پروژه روکش آسفالت راه روستایی گل تپه - آغبلاغ به طول ۶ کیلومتر 

و با اعتبار ۱۱۰ میلیارد ریال نیز در این ایام مورد بهره برداری قرار گرفت.
علیزاده، کل اعتبار هزینه شده برای این طرحها در شهرستان مراغه را ۶۸۰ میلیارد ریال اعلام 

کرد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری آذربایجان شرقی نیز در این مراسم گفت: عملکرد دولت 
سیزدهم در بخش راهداری و حمل و نقل جاده ای قابل توجه بوده و اقدامات در این بخش به 

ثمر رسیده است.
جبارعلی ذاکری گفت: مرکز اعتبارات استانی و سفرهای رییس جمهور به بخش راهداری موجب 
شده است تا تحرکی تاریخی در زمینه احداث، بهسازی، آسفالت و پل سازی در مسیرهای روستایی 
این شهرستان به وقوع پیوندد و به برخی از مطالبه های دیرینه مردم نیز جامه عمل پوشانده شود.

لازم به ذکر است در مراسم افتتاح این طرح ها نماینده مردم شهرستان مراغه در مجلس شورای 
اسلامی،معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری، مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان، 
معاون استاندار و فرماندار شهرستان ویژه مراغه و جمعی از مسئولان استان و شهرستان مراغه 

حضور داشتند.

 بهره برداری از 7 طرح حوزه راهداری 
و حمل و نقل جاده ای شهرستان مراغه

همزمان با هفته دولت انجام شد؛


